



Menighedsrådsmøde tirsdag den 23. april 2019 kl. 19.00 i Kirkeladen.

Alle mødt

1. Godkendelse af dagsorden.	Godkendt. Ekstra punkt under lukket møde.
2. Kassereren. Ønsker fra udvalgene til budget 2020.	Budgetønsker fra alle udvalg inden 1. maj til kasserer eller regnskabsfører. Refusion af udgifter til præsteskitte – opgørelse er sendt til provstiet.
3. Referat fra budgetseminar den 2. april 2019.	Nis Thaysen og Jørn Kvist Hansen deltog.
4. Referat fra provstesyn den 10. april.	Protokoller fra provstesyn er modtaget
5. Ideer ang. børnegudstjenester.	Esbern fremlagde ideer til børnegudstjenester. Esbern, Tina og Frank arbejder videre med det og kommer med et udspil på mødet i juni.
6. Vi har en hvid messehagel. Hvad med den?	Den er plettet og det kan ikke fjernes. Vi spørger Hanne Skyum, om hun kan hjælpe os.

<p>7. Brev fra Kirkeministeriet ang. samtale om liv og vækst – Se IT skrivebordet.</p>	<p>Brevet fra Kirkeministeriet blev fremlagt.</p>
<p>8. Kirkegårdsvandring den 20. maj 2019.</p>	<p>Invitation til Kirkegårdsvandring ved Abild kirke den 20. maj. Tilmelding inden den 14. maj. Lis og Ejner, Anita, Flemming og Birgit, Jørn. Tilmelding til Karen, hvis flere ønsker deltagelse.</p>
<p>9. Himmelske dag i Herning 29.05.19 – 02.06.19.</p>	<p>Orientering om dette. Vi tager det op på næste møde.</p>
<p>10. Churchdesk.</p>	<p>Tina demonstrerede dette. Kalender funktionen er taget i brug. Vi mangler hjemmesiden. Menighedsrådsmedlemmer kan oprettes som brugere.</p>
<p>11. Meddelelser: Formanden Kirkeværgen: Kontaktpersonen: Medarbejderrepræsentanten: Præsterne: Udvalgene</p>	<p><u>Formand:</u> Plakat fra Børnesagens Fællesråd. Hænges op i våbenhuset. Marie Hjarvard Licht spurgt om deltagelse i sommerfest i 2020. Vi flytter sommerfesten til den 07.06.20, hvor Marie kan deltage. <u>Kirkeværgen:</u> Intet. <u>Kontaktperson:</u> Overvejer en personalehåndbog. <u>Medarbejderrepræsentanten:</u> Deltager i gruppe om priser på kirkegården. Anita og Jørgen har deltaget i opfølgning på sprøjte certifikat. Skærtorsdag: Kun 3 i kirke. Kan der gøres noget? Skal vi ændre noget? Tages med på næste møde. Bevaringsværdig sten. Anita kontakter Carsten Porskrog. <u>Præsten: Esbern:</u></p>

	<p>Er i gang med kirkebladet. Efterlyser billeder. <u>Præstegårdudvalg:</u> Intet. <u>Forpagtergårdsudvalget:</u> Intet. <u>Kirke og Kirkegårdsudvalget:</u> Kirkegårdsplan. Måske møde den 21. maj sammen med Signe Moos og Anne V. Skårup. Vi er tilmeldt puljen for kirkegårde. <u>It-udvalg:</u> Møde i morgen vedr. IT og telefoni kl. 11.30. <u>Børn og Ungeudvalg:</u> Intet. <u>Aktivitetsudvalget:</u> Intet.</p>	
<p>12. Evt.</p>	<p>Jørn Kvist Hansen deltager i årsmøde hos Folkekirkens Nødhjælp den 26.04- 27.04. på Nyborg Strand.</p>	
<p>13. Lukket møde Bevillinger (budgetlagte)</p>		
<p>Ejner Egtved</p>	<p>Bettina Stricker</p>	<p>Esbern Gaur Vernersen</p>
<p>Lise Bentien</p>	<p>Karen Philipsen</p>	<p>Jørn Kvist Hansen</p>
<p>Flemming Jensen</p>	<p>Inga Skivild</p>	<p>Nis Thaysen</p>